
Styrelsemöte Östervåla Ryttarklubb 14/04–20 
 
Närvarande: Camilla Johansson, Elisabet Eriksson, Margareta Svanberg, Jeanette Lind och 
Hanna Jonsson 
 
§ 1 Mötet öppnas 
Ordförande öppnade mötet. 
 
§ 2 Val av sekreterare och Justerare 
Till sekreterare valdes Hanna och justerare Camilla 
 
§ 3 Godkännande utav dagordningen 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 4 Inkomna skrivelser 
Mail från ridsportförbundet angående medlemsantalet som är för lågt. Vi diskuterade det 
under övriga frågor. 
 
§ 5 Ekonomi 
Margareta informerade om att ekonomin är fortsatt god. 
 
§ 6 Övriga frågor 
Medlemsantal 
Medlemsantalet måste öka för att vi ska få vara med i ridsportförbundet och styrelsen 
kommer verka för att få fler medlemmar genom kontakt med gamla medlemmar. Styrelsen 
ser inte att det ska bli några svårigheter att uppnå 25 medlemmar. 
 
Öppen bana 
Förslag om att vi har dressyrstaketet uppe i början av maj och hoppning i juni. Vi bestämmer 
datum i facebookgruppen. 
 
Tävlingar 
Styrelsen funderar på att ha en dag med dressyrtävling div 2 och dagen efter med två klasser 
lätt B:1 för ponny och Lätt B:1 för häst första helgen i september. 
 
Fixardag 
Fixardag lördag 22/5 kl 10. Städa ur klubbhuset och göra fint på anläggningen. 
 
§ 7 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte hålls 22/5 i samband med fixardagen kl 10.00. 
 
§ 8 Mötet avslutas 
Ordföranden avslutade mötet. 
 
Sekreterare    Justerare 
Hanna Jonsson   Camilla Johansson 


